
 
 
 
Protokoll KGFS styrelsemöte 23 aug kl. 18.00. 
 
Närvarande: 
Sebastian Arby,ordf, Johan  G v ordf, Lennart S, suppl, Peter, suppl, Jonas L, ledamot. 
 
Kungsbackaleken - Jonas informerade. 
Case Målen, Jonas har pratat med Håkan Ågren och vi bestämde att vi behöver undersöka mer 
för att hitta de rätta målen. Jonas återkommer på nästa styrelsemöte. 
Feedback från Anneberg 19–20/8 Anders Sundqvist. 
Blev väldigt lyckat. Hade olika ansvarsgrupper och mycket personal. Började med planeringen 
innan sommaren och fick god hjälp av andra klubbar vad man skall tänka på osv. 
 
Möte med ungdomsansvariga. 
Bestämdes att Sebastian bjuder in till möte den 23/10 plats Ångås, Lerkil.  
 
Vi bestämde att inte ha något möte med domaransvariga eller senioransvariga i år. 
 
Arenabygget på Inlag. 
Kba City, KIF, Tölö och Lerkil var på mötet 22/8. 
Projektet fortlöper som planerat. Rivning av konstgräsplan och delar av övriga ytor samt 
klubbstugor börjar hösten 2024. Målsättning att arenan invigs Q3 2027. 
 
Bidrags- och taxeuppföljning 
Kommunen har med en extern konsult påbörjat en uppföljning av det nya bidrags- och 
taxesystemet. 
Hur rättvist är det inom respektive idrott för ridklubbarna och fotbollsföreningarna? 
Vissa äger hela eller delar av sin anläggning och några hyr? 
Kan bli aktuellt med ett uppföljningsmöte med KGFS senare i höst. 
 
Ordförandeträff bestämdes till onsdag 22 nov kl. 18.00 Inlagstugan, Kungsbakca IF 
Jonas bokar lokalen. 
Förslag att ha med på agendan 
Bjuda in Kungsbacka Forza FF (Johan bjuder in) 
Bjuda in KBA Kommun Marie P (Sebastian bjuder in) 
Arenabygget 
Info från HFF 
Slutlig agenda fastställs senare. 
 
Johan informerade om Forza Kungsbacka FF. 
Han har pratat med Carl Skanz, Karl Hygrell och även förälder från Åsa IF.  Alla säger olika saker 
om hur detta med Forza fungerar och skall fungera. 
Johan fick ändå en bra känsla att Karl Hygrell har bra synpunkter mm. 
 
 
Jonas Lansing  Sebastian Arby 
mötessekreterare  ordförande 


